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Protokół Nr 7/2024 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej 

w dniu 18 listopada 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Edukacji Publicznej otworzył Przewodniczący Komisji, Bartłomiej 
Szwed. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji Edukacji Publicznej zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta 

− Beata Kwatera- Dyrektor Wydziału Edukacji 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu 

− Piotr Romański – Kierownik Biura Strategii i Rozwoju. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji, Bartłomiej Szwed przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Krakowskiego na lata 2021 – 
2030 „Powiat Krakowski 2030” za 2023 rok - materiał na sesję 

5. Zaopiniowanie projektu Budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. w zakresie 
przedmiotu działania Komisji. 

6. Zaopiniowanie planu pracy Rady Powiatu w Krakowie na 2025r. 

7. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2025 r. 

8. Sprawy bieżące 

9. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Arkadiusz Wrzoszczyk zgłosił uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. Pytał, czy 
zostaną podjęte jakieś działania w związku z uwagami zgłoszonymi przez członków 
Komisji. 
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Komisja rozmawiała o sytuacji w Zespole Szkół w Czernichowie oraz o  organizacji 
Hubertusa. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia 
Komisji. 

Komisja wystąpiła z wnioskiem do Zarządu Powiatu w Krakowie o udzielenie odpowiedzi 
na uwagi członków Komisji zgłoszone podczas posiedzenia, które odbyło się 24 
października 2024 r., w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w 
Czernichowie. 

Powyższe wynika z głosowania – jednogłośnie 6 głosów za. 

4. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI STRATEGII ROZWOJU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2021 

– 2030 „POWIAT KRAKOWSKI 2030” ZA 2023 ROK - MATERIAŁ NA SESJĘ 

Piotr Romański omówił sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu 
Krakowskiego na lata 2021 – 2030 „Powiat Krakowski 2030” za 2023 rok. 

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał, co wynika z tego dla edukacji. 

Beata Kwatera odpowiedziała, że kształcenie jest zmienne, uczniowie często korzystają z 
kursów doszkalających. Mówiła o współpracy z dyrektorami szkół oraz o obserwacji rynku 
pracy pod kątem dostosowania kierunków w szkołach. 

Arkadiusz Wrzoszczyk odniósł się do danych o ujemnym przyroście naturalnym. Dodał, że 
w tej sytuacji nasuwa się wniosek, że za kilka lat nie będzie uczniów w szkołach. Jego 
zdaniem nie można się nastawiać na zmianę trendu, tj. że uczniowie z Krakowa będą 
uczyć się w szkołach powiatowych. 

Wojciech Pogan powiedział, że problem ze zmniejszającą się liczbą uczniów jest już 
widoczny. Uczniowie z Ukrainy „uratowali” szkoły. Ze sprawozdania wynika, że są miejsca, 
w których jest przyrost dodatni, jednak ciężko konkurować ze szkołami z terenu Krakowa.  

Bartłomiej Szwed dodał, że tendencja spadkowa utrzyma się do 2030 roku. Zadanie 
polega na wyhamowaniu tego trendu. Podkreślił, że Liceum w Krzeszowicach nie ma 
problemu z uczniami. Szkoła ta ma wysoką zdawalność matur oraz wysoki poziom 
nauczania. Liceum w Skawinie również miało dobry poziom. Jego zdaniem w ostatnim 
czasie promocja tej szkoły spadła. Podobnie dzieje się w Zespole Szkół w Czernichowie. 
Zwrócił uwagę, że podczas kolejnego konkursu na stanowisko dyrektora szkoły należy 
zapoznać się z koncepcją osoby startującej na to stanowisko. 

Wojciech Pogan powiedział, że szkoły w Giebułtowie i Czernichowie będą miały w 
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najbliższej przyszłości problemy z pozyskaniem uczniów. 

Elżbieta Burtan wskazała na Liceum w Krzeszowicach, które ma wysokie wyniki w 
nauczaniu i świetną sieć połączeń komunikacyjnych. Czernichów ma potencjał, ale 
kiepskie wyniki nauczania. Jej zdaniem warto inwestować w tą szkołę. Dodała, że 
planowany jest remont stajni.  

Zdaniem Bartłomieja Szweda szkoły powinny dążyć do promocji na różnych 
wydarzeniach i festynach. Poruszył kwestie podniesione podczas ostatniego posiedzenia 
Komisji w szkole w Czernichowie.  

Rozmawiano o sytuacji w szkołach na terenie powiatu.  

Wojciech Pogan powiedział, że Zarząd Powiatu zastanawia się jak rozwiązać problem z 
sytuacją, która jest w Czernichowie. Poinformował o kosztach związanych z inwestycjami, 
które należy podjąć w tej szkole oraz o prowadzonych rozmowach w celu pozyskania 
dofinansowania na budowę krytej ujeżdżalni. 

Katarzyna Stadnik powiedziała, że warto zastanowić się na otwarcie się na zagranicznych 
inwestorów, którzy na określonych warunkach mogliby wejść we współpracę. 
Priorytetem jest podniesienie wyników kształcenia.  

Rozmawiano o promocji i o współpracy szkół powiatowych ze szkołami podstawowymi i 
uczelniami wyższymi. 

Zdaniem Katarzyny Stadnik mówiła należy zatrudnić osobę odpowiedzialną za promocję 
szkoły.  

Elżbieta Burtan wskazała, iż podczas kolejnego spotkania można zaproponować wójtom i 
burmistrzom porozumienia dotyczące publikacji na stronach gminnych informacji o 
szkołach powiatowych. Watro też promować szkoły powiatowe na targach edukacyjnych.  

Zdaniem Arkadiusza Wrzoszczyka szkoły powinny same dbać o promocje. Jest to 
zadaniem dyrektora.  

Adam Ślusarczyk zwrócił się z prośbą o przygotowanie analizy formalno–prawnej 
likwidacji szkoły w Giebułtowie.  

Wojciech Pogan wyraził opinię że należy zlecić audyt promocji szkół.  

Bartłomiej Szwed zaproponował zaproszenie dyrektorów szkół na posiedzenie Komisji, 
by porozmawiać i przekazać spostrzeżenia członków Komisji . 

Na tym dyskusję zakończono. 
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5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA 2025 R. W ZAKRESIE 

PRZEDMIOTU DZIAŁANIA KOMISJI. 

Projekt uchwały omówiła Edyta Jaśnikowska.  

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał o kwestie remontowe w Liceum oraz w Technikum Skawinie. 

Beata Kwatera przedstawiła plan prac w szkołach. Kontynuowany jest remont pracowni 
chemicznej oraz malowane kolejnych sal lekcyjnych. Odnowione zostaną parter i klatka 
schodowa.  

Beata Kwatera poinformowała o uruchomieniu świetlicy i planowanym remoncie w tym 
pomieszczeniu.  

Komisja – 2 głosami za i 3 wstrzymującymi się – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PLANU PRACY RADY POWIATU W KRAKOWIE NA 2025R. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Wojciech Pogan powiedział, że jego intencją jest by w planie znajdowały się tematy 
gospodarcze.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. PRZYGOTOWANIA PLANU PRACY KOMISJI NA 2025R. 

Komisja sporządziła plan pracy na 2025 rok (załącznik nr 2). 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła Plan Pracy Komisji na 2025 r.  

8. SPRAWY BIEŻĄCE 

Wojciech Pogan przedstawił informacje na temat postępów w związku z utworzeniem 
Branżowego Centrum Umiejętności. Pojawiły się problemy z podpisaniem weksli przez 
lidera.  

Rozmawiano o możliwościach rozwiązania zaistniałej sytuacji. 

Wojciech Pogan poinformował o awarii głównego zaworu wody w Liceum 
Ogólnokształcącym w Krzeszowicach.  
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9. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji 
Publicznej, Bartłomiej Szwed zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 

 Przewodniczący Komisji 
 Edukacji Publicznej 

 Bartłomiej Szwed 

Protokołowała: Pogan Karolina 


